
 

 

COMISSIÓ DEL NOMENCLÀTOR 
ACTA DE LA REUNIÓ DEL 23/10/24, 18 h 

 
Essent el dia 23 de d’octubre de 2024, a les 18 h, es reuneixen al Centre Cívic Can Mallol 
de la Torre els següents: 
 
ASSISTENTS: Sra. Tònia Vila i Paituví, actuant com a presidenta; Sra. Montserrat 
Fontbona i Missé, Sr. Joan Joseph i Colomer, Sr. Joan Francesc Colomer i Aragon. 
 
Excusen la seva assistència el Sr. Francesc Forn i Salvà i la Sra. Victòria Devesa i Jorge. 
 
Actua com a secretari: Sr. Joan Lloret. 
 
 
1. LECTURA I APROVACIÓ DE L’ACTA ANTERIOR, SI ESCAU 
 
La Sra. Vila pregunta si hi ha esmenes a l’acta de la sessió anterior. No n’hi ha cap i 
s’aprova per unanimitat. 
 
 
2. SEGUIMENT D’ACORDS PRESOS EN REUNIONS ANTERIORS 
 
La Sra. Vila comenta que es va quedar que es posarien els noms de “plaça de les Dones 
del Tèxtil” i “plaça de les Pageses”, però la segona proposa que es digui “plaça de les 
Dones de Pagès”. La Sra. Fontbona comenta que les dones del tèxtil feien de tot i no hi 
ha un nom concret d’una sola paraula per designar-les, mentre que en el cas de les dones 
pageses no hi ha aquest problema. La Sra. Vila accepta l’argumentació i es deixarà el 
nom de “plaça de les Pageses”. 
 
La Sra. Vila comenta que els nous noms s’aniran concretant en futures reunions, quan 
els projectes urbanístics s’iniciïn. Es mirarà de trobar mapes més detallats on es vegi més 
clar quins són els carrers i altres espais als quals s’ha de posar nom: de la zona Can 
Globus, la zona de Can Mallol de la Torre i la zona de Can Sala de Baix. 
 
 
3. PROJECTE DE BANDERA D’ARENYS DE MUNT 
 
La Sra. Vila explica el que s’ha comentat sobre la proposta de bandera enviada fa uns 
dies per correu electrònic als membres d’aquesta comissió. El Sr. Forn va respondre que 
la bandera fa goig. La Sra. Devesa va expressar una petita preocupació respecte al color 
del fons de la bandera, ja que creu que estaria bé revisar aquest detall per garantir que 
la bandera reflecteixi completament el que ella pensa que és l’essència i la identitat 
d’Arenys de Munt: va proposar un to vermell o granat, fent referència a la capa del patró, 



 

 

Sant Martí. El Sr. Colomer va comentar que no entén el color groc i no el comparteix; 
defensa els colors esportius de tots els clubs d’Arenys de Munt: el blanc i el vermell. 
 
La Sra. Vila ensenya el dossier de l’escut de l’Ajuntament d’Arenys de Munt. Explica que 
se’n va fer una versió oficial i una d’artística amb uns altres colors. L’escut es va decidir 
ja fa anys per votació. El Pantone és el que és, i els colors blanc i vermell que s’han 
proposat són colors corporatius esportius; per tant, una bandera que representa el 
municipi ha de portar els colors corporatius amb el Pantone corresponent. 
 
El Sr. Colomer explica que el vermell sempre ha estat vinculat a l’esport a Arenys de 
Munt (hoquei, futbol, patinatge; vermell i blanc). La Sra. Vila comenta que a nivell 
municipal el vermell no ha estat mai un color destacat. 
 
La Sra. Vila comenta que el disseny de bandera que s’ha proposat recorda les plaques 
noves de carrers que s’han fet i que ha de tenir una certa coherència. El Sr. Colomer 
insisteix en el vermell, a la franja de sota, en comptes del groc. El Sr. Joseph comenta 
que el color groc que s’ha fet servir ja li agrada. La Sra. Vila no veu que hi quedi bé el 
granat, en referència a la proposta de la Sra. Devesa. 
 
El Sr. Joseph comenta que li agrada la proposta, però potser també hi posaria una franja 
petita a dalt. La Sra. Fontbona comenta que ja li sembla bé la proposta original. El Sr. 
Colomer comenta que ha proposat el vermell, però la proposta original també li 
semblaria bé. 
 
Es decideix que es farà un correu a tots els membres de la Comissió del Nomenclàtor 
perquè tothom voti si la proposta original li sembla bé o no. 
 
 
4. TORN DE PARAULES 
 
Es miren els plànols de diferents zones del poble i es comenten diversos llocs que 
probablement s’urbanitzaran en el futur i als quals s’hauran de posar noms. 
 
Els membres de la Comissió demanen poder tenir mapes en detall i més ampliats de les 
zones on hi haurà un desenvolupament urbanístic, on es puguin veure els carrers i places 
nous. 
 
 
I, no havent-hi més temes per tractar, s’acaba la sessió a les 18.55 h. 


